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Odgovori na pobude in vprašanja   
 

                                                          

Na seji Občinskega sveta so bile podane naslednje pobude in vprašanja:  

 

 Matija Potokar:  

 Zanimalo ga je, zakaj se ne asfaltira ceste med Matavunskim križiščem in Lokvijo.   

Cesta med Matavunskim križiščem in Lokvijo po izgradnji AC in ukinitvi nivojskega križanja 

z železnico ostala v funkciji dostopne in intervencijske poti. Tudi po izgradnji podvoza 

domačini niso želeli, da bi ta cesta postala bližnjica med Matavunom in Lokvijo, ampak 

dejansko samo v funkciji dostopne poti do parcela za lastnike ter mogoče kolesarje in peš 

izletnike. Tudi za uporabo za intervencije se asfaltirane ceste ne potrebuje, zato se je pred 

kratkim na pobudo domačinov postavila tudi omejitev dostopa z dovolilnicami. 

 

 Nives Skuk: 

 Izpostavila je vprašanje o morebitnih novih informacijah glede izgradnje nakupovalnega 

centra v Divači. 

Mercator trenutno, kljub temu, da je zemljišče kupil in tudi nekaj investiral v pripravo 

dokumentacije ni zainteresiran za postavitev trgovine. Na pogovoru v Ljubljani so dejali, da 

so parcelo pripravljeni tudi prodati, če dobimo kupca, ki bi bil pripravljen graditi trgovine. 

Potekajo tudi pogovori z drugimi ponudniki  - trgovci, vendar zaenkrat ni nič konkretnega. V 

primeru konkretnejših informacij bo županja obvestila občinski svet. 

 

 

 Mirjam Frankovič Franetič: 

 Podala je problematiko oskrbe trgovine v Vremah in v smislu reševanja zadeve 

predlagala pogovor županje z lastnikom trgovine  oziroma iskanje novega ponudnika.  

Županja je govorila z direktorjem, ki ji je povedal, da so v postopku menjave vodstva in da jo 

bodo poklicali, ko se bo imela s kom pogovarjati o navedeni zadevi. 

 

 Martin Prelc   : 

 Ponovno opozoril na nerešeno zadevo - problem razraščenih cipres, ki segajo na cesto v 

Dolnjih Vremah in so moteče za promet -  potrebno  jih  je obsekati.   

Zadevo rešuje medobčinska inšpekcija in redarstvo. 

 

 V zvezi s sanacijo ceste  Matavun-Naklo,  predlaga da se razširi in sanira ovinek pri 

Naklem. 

Pobuda bo posredovana upravljavcu ceste – Direkciji RS za infrastrukturo.  

 

 Jovo Ferfila  :  

 Zanimalo ga je kdaj bo Občinski svet sprejemal OPN. 

Najverjetneje v januarju ali februarju, najkasneje pa maja, saj mora biti nov OPN sprejet do 

junija 2018, drugače se občina vrača na začetek postopka.  
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Na Odboru za negospodarstvo so bile podane naslednje pobude:  

 

Odbor podpira predlog, da predstavniki OŠ Koper Odboru predstavijo zamisli glede 

organizacije svetovalnega dela in pomoči otrokom in mladostnikom v občini Divača. Povabi 

se jih na eno izmed naslednjih sej Odbora – predvidoma na naslednjo.  

 

 Mirjam Frankovič Franetič:  

 Opozorila je na nedorečeno urejanje Medgeneracijskega centra Vreme  v Famljah. 

Predstavila je postopke, ki so bili izvedeni v zvezi z ureditvijo navedenega centra in 

poudarila, da je v predlogu proračuna za leto 2018  predvidenih za ta projekt le 27.000 

EUR, kar je vezano tudi na uspešno kandidaturo Občine za pridobitev sredstev iz naslova 

javnih razpisov. V primeru, da  bi bila kandidatura neuspešna je zelo vprašljivo 

nadaljevanje navedenega projekta, saj ne bi imeli v proračunu dovolj sredstev. Ta center 

oziroma dvorana naj bi bila namenjena vsem krajanov, pri čemer le-ti ne nasprotujejo 

gradnji dvorane ob Osnovni šoli Vreme, vendar so prepričani, da ta dvorana ne bi služila 

namenu kot si želijo krajani v Vremah in v okolici. Želi in zahteva pisni odgovor o planu 

urejanja Večnamenskega centra v naslednjem letu in pojasnilo zakaj ni v predlogu 

proračuna obsega sredstev kot je bil planiran v letu 2017 (1.600.000 EUR). Želi pojasnilo 

kam so se prerazporedila ta sredstva, ki so bila planirana v NRP na PP, namenjeni 

ureditvi navedenega centra.  

 Zanimalo jo je kako je z realizacijo obnove ceste skozi Vreme. Ponovno je opozorila na 

nevarnosti v cestnem prometu v Vremski dolini predvsem z vidika varnosti pešcev, zlasti 

otrok in starejših, glede pomanjkljivosti osnovne infrastrukture (pločniki, prehodi za pešce, 

javna razsvetljava,…). Predlagala je, da Občina sicer počaka na odgovor Direkcije za 

ceste in Ministrstvom za infrastrukturo in nato pospešeno deluje v smeri doseganja nujno 

potrebe sanacije.  

 

 Matija Potokar 

 Opozoril je, da je zgrožen nad dejstvom, da lokalna skupnost ne uspe pridobiti državnih 

ali evropskih sredstev za razvojne naloge ali/in projekte v občini. Prepričan je, da bi 

morali intenzivneje delati na področju sledenja in kandidiranja na različne vire za 

pridobitev sredstev za izvedbe projektov. Zahteva pisni odgovor kakšne namere ima 

Občina na tem področju za prihodnje. 

 Glede reševanja problematike urejanja Vremske doline (center, prometna ureditev,...) 

zahteva pisni odgovor Občine s podrobno  predstavitvijo aktivnosti načrtov Občine glede 

reševanja navedene problematike, ki jo je podala Mirjam  Frankovič Franetič. 

 

 Nives Skuk  

• V zvezi z izraženo problematiko razmer v KS Vreme je ponovno menila, da je to področje 

resnično že dolgo v zelo zapostavljenem položaju in da je potrebno takoj ukrepati ter 

izboljšati razmere, ki bodo zagotavljale kvalitetnejše pogoje za razvoj in delo. To si 

krajani zaslužijo. 
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Glede na to, da so pobude oz. vprašanja, podana na Odboru za negospodarstvo vsa vezana na 

pridobitev sredstev in reševanje »problematike« v vremski dolini in Vremah podajamo enoten 

odgovor. 

 

Občina sledi razpisom za pridobivanje sredstev, vendar mora politika določiti smer in prioritete.  

 

Za sanacijo ceste v vremski dolini so se županja, direktor občinske uprave, projektant in 

občinska svetnica Mirjam Frankovič Franetič udeležili sestanka na Direkciji RS za 

infrastrukturo (v nadaljevanju Direkcija), kjer je bilo povedano, da bo Direkcija skupaj z 

občino pristopila k sanaciji. Prvo vprašanje s strani Direkcije je bilo, ali ima občina na 

razpolago vsa zemljišča za širitev oz. izgradnjo pločnika, nato za projektno dokumentacijo in 

šele nato bi Direkcija pristopila k projektu. Obljuba je bila, da bo pristopila k projektu in 

občinska uprava je že pričela s postopki, ki pa žal tudi zaradi financ ne gredo tako hitro. 

Naročen je bil geodetski posnetek območja, da bo lahko projektant sploh predlagal ustrezne 

rešitve, nato je potrebno te rešitve potrditi še na Direkciji in šele nato se lahko pričnejo odkupi 

oz. zamenjave delov parcel, kar bo tudi zahtevalo finančna sredstva. Tu bi rad še opozoril, da 

bo velik del stroškov izgradnje pločnika in cestne razsvetljave padel na občino, saj je približno 

polovica predlaganega odseka ceste med Famljami in Gornjimi Vremami znotraj naselja 

Famlje.  

 

Rekonstrukcijo objekta »LIV« pa je potrebno izvesti prijavo z ustreznim programom. 

Predvideti je potrebno tudi na kakšen način se bo objekt upravljal in kdo ga bo po obnovi 

upravljal in vzdrževal ter tudi »tržil«. Sami veste, da je potrebno marsikdaj spreminjati oz. 

popravljati dokumente, da lahko »ugodiš« zahtevam raznih razpisov, iz katerih se črpa denar 

poleg tega pa moraš imeti zagotovljen še svoj delež.  

 

Kot je bilo pojasnjeno tudi na seji OS je predvidena prijava na razpis za regionalna sredstva v 

letu 2018 in izvajanje v letu 2019 in 2020, zato se je tudi popravilo NRP-je v predlogu 

občinskega proračuna.  

 

 

 

 

 

 

 

Direktor Občinske uprave 

Občine Divača 

Iztok Felicjan, univ.dipl.inž.el., MCP  

 

 

 


